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Protokół Nr XXVI/16 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 12 grudnia 2016 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Łobżenicy na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 

Wniosek o zwołanie sesji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 8:30 otworzył  

XXVI sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie  

powitał radnych i gości. 

Radni nieobecni: Aleksander Tadych, Rafał Tomala. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka oraz sołtysi.     

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 2-4 do 

protokołu. 

 

Ad. 2 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wnioskował o zmianę treści trzeciego punktu porządku obrad, który otrzymałby następujące 

brzmienie: podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2016 rok. 

Następnie zapytał, czy są inne uwagi do porządku obrad. 
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Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy poddał pod głosowanie 

przyjęcie porządku obrad XXVI sesji wraz z powyższą zmianą. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad 

w następującym brzmieniu: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2016 

rok. 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2016 

rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu przez panią Skarbnik. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Omówiła projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2016 

rok, który stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w sprawie projektu powyższej uchwały. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Zapytał: „Ile bierzemy kredytu”. 
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Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Poinformowała, że jest to kwota 2 757 783, 39 zł. Dodała: „Jest to suma planowanego 

deficytu budżetowego oraz rozchodów z tytułu wcześniej zaciągniętych kredytów  

i pożyczek”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na swoim ostatnim posiedzeniu 

przeanalizowała temat, nad którym dzisiaj debatują radni. Powiedział, że opinia Komisji jest 

pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian uchwały 

budżetowej Gminy Łobżenica na 2016 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVI/216/16 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2016 rok, 

która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 4 Wolne głosy i wnioski 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że za kwotę 47,5 tys. zł został dokonany zakup 1 280 ton gruzu. Powiedział, że 

materiał ten zostanie wykorzystany do poprawy stanu najgorszych odcinków dróg na terenie 

Gminy.  

Poinformował, że kontynuowana jest budowa chodnika w Ratajach. Dodał, że w 2016 r. 

zostanie również okrawężnikowana jedna strona wjazdu do Łobżenicy od strony Wyrzyska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że do dnia dzisiejszego nie otrzymał do podpisu wszystkich uchwał podjętych na 

sesji w dniu 30 listopada 2016 r. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Zwrócił uwagę na zły stan drogi prowadzącej z Liszkowa w kierunku Ferdynandowa. Dodał, 

że są „tam takie dziury, że już przejechać nie idzie”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył, że jeżeli wystarczy gruzu, stan drogi zostanie poprawiony. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił: „Chciałbym, aby się przyjrzano sprawie wykonywania tego chodnika w Ratajach”. 

Stwierdził: „Chodnik będzie pięknie, elegancko zrobiony, ale będzie problem  

z odprowadzeniem wód opadowych. Tam się już w tej chwili robią zastoiny wodne, a co 

będzie później to niewiadomo”. Poprosił pana Burmistrza o interwencję w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że droga na zakręcie w Ratajach jest nachylona w kierunku budowanego 

chodnika. Zwrócił również uwagę na powstawanie zastoisk wody opadowej na skrzyżowaniu 

drogi Wiktorówko-Walentynowo z drogą prowadzącą do Piesna. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Stwierdził, że przejazd ciężkich pojazdów, m.in. odbierających mleko od rolników, powoduje 

niszczenie dróg gruntowych. Zapytał, czy mleczarnia mogłaby dofinansować remont dróg. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Dostrzegł potrzebę naprawy odcinka drogi z Izdebek w kierunku Witrogoszczy.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że stan powyższej drogi zostanie poprawiony. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Stwierdził, że stan drogi do pana Goła jest zły. Oznajmił: „Trzymam za słowo pana Józefa 

Lewandowskiego, pana Burmistrza, że w Kościerzynie ta droga będzie robiona.  

A najważniejsza droga to jest na Witrogoszcz-Kolonia i Sypniewo”. Wyraził nadzieję, że 

szkoła w Sypniewie będzie nadal funkcjonować. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Zwrócił uwagę na powstawanie zastoisk wody opadowej na drodze Łobżenica-Liszkowo  

w pobliżu nieruchomości należącej do pana Brandta.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Dziamara 

Dostrzegł potrzebę przeznaczenia w 2017 r. środków na remont drogi gminnej biegnącej obok 

gospodarstwa pana sołtysa Brzezińskiego w stronę cegielni. Dodał, że właściciele ferm trzody 

chlewnej mogliby pomagać w naprawie dróg gruntowych. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że środki na remont drogi, o której mówił pan radny Andrzej Dziamara, zostały 

zapisane w projekcie budżetu Gminy na 2017 rok.  

Powiedział, że niesprzyjające warunki pogodowe pokazały, które odcinki dróg są 

„najważniejsze, najpilniejsze, gdzie nie ma stabilizacji. Mamy to wszystko zdiagnozowane  

w całej Gminie”. Stwierdził, że priorytetem w przyszłorocznym budżecie Gminy będą drogi 

gruntowe. Zwrócił uwagę na duże obciążenia, którym podlegają drogi.  

Kontynuując temat remontów dróg gruntowych pan Burmistrz poinformował: „Będziemy 

rozmawiali z tymi, którzy w sposób najbardziej intensywny korzystają z dróg. Może nam 

pomogą. No bo powinni też być zainteresowani. Jak połączymy siły, to będzie łatwiej ten 

temat udźwignąć”. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy oświadczył, że jeżeli przekazywanie uchwał do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej „kuleje”, zostanie to usprawnione. Oznajmił również, że 

zainteresuje się sprawą poruszoną przez radnego Marka Czerczaka. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Zwrócił uwagę na powstawanie zastoisk wody opadowej na drodze wojewódzkiej nr 242  

w pobliżu przystanku w Dźwiersznie.  

Zapytał: „Jak długo w Dźwiersznie można robić zakręt” na drodze powiatowej. Powiedział, 

że wyśle pismo w tej sprawie do Zarządu Dróg Powiatowych. Oznajmił: „W Dźwiersznie  

30 lat chodnika nie mogę się doprosić”.  

Stwierdził, że cmentarze poniemieckie są zaniedbane. Dodał, że Powiat Pilski mógłby 

przeznaczyć środki finansowe na uporządkowanie terenu cmentarzy lub postawienie kamieni 

pamiątkowych. 
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Ad. 5 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 9:10 zakończył obrady XXVI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Antoni Kapeja 

 

 


